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Les Joventuts Socialistes de Formentera consideren l’educació i l’habitatge com dos dels
principals reptes per al jovent de l’illa, i per això han demanat una atenció especial a aquests
temes, durant la primera Trobada de Joves Progressistes que es va celebrar ahir a Sant
Ferran. “A Formentera, com a altres llocs, hem de donar resposta a aquests problemes. Perquè
aquí també és difícil trobar una feina fixa o accedir a un habitatge”, va explicar Lucia Osorio,
secretària general de JS a Formentera.

  

Osorio va demanar més ajuts a l’educació i a la formació, perquè més joves formentereres
puguin accedir a la Formació Professional, anar a la Universitat, o retornar als estudis,
combinant-los amb la feina. Així, va considerar necessari crear una FP relacionada amb les
activitats marítimes i pesqueres, i més ajuts econòmics perquè puguin accedir a l’educació els
joves formenterers que ara no poden estudiar per manca de recursos per sortir de l’illa.

  

Els i les joves formentereres demanaren també més habitatges de protecció oficial ja que “el
preu de la vivenda és inassequible per als joves formenterers”, va recordar Osorio. La
secretària general dels joves socialistes també va proposar la creació d’un Centre
d’Interpretació a Ca Na Costa, i la remodelació de la Casa de Cultura.  Acabà Osorio la seva
intervenció recordant als més de 40 participants que “som joves, som socialistes i estimam
Formentera”.

  

Entre els convidats, hi eren el Secretari General de JSIB, Xisco Dalmau, i el candidat socialista
al Consell de Formentera, Hilari Ferrer, qui va recolzar les propostes dels joves, especialment
la qüestió de les subvencions per als estudiants. Ferrer va prometre que aquestes subvencions
serien una prioritat, si el PSIB-PSOE guanya les properes eleccions, i va destacar que el Casal
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de Joves es reformaria amb la creació d’aules polivalents on s’oferiran activitats que els joves
demandin. També va estar present a l’acte la senadora socialista per Eivissa i Formentera
Margalida Font.
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